

Avventura Nuveiba

E Taba





First day:

اليـوم الأول:

-Arrival to Nuweiba

-الوصول الى نويبع

-Check in

-التسكين في الاكواخ

-Enjoy the camp beach

-الاستمتاع بشاطئ الكامب

-Head to Castle Zaman (optional)

-قلعة زمان (اختياري)

-Having dinner

-تناول وجبة العشاء

-Evening at the beach and

-السهرة على الشاطئ و مراقبة

stargazing

النجوم





Second day:

- -Having breakfast
- -White Canyon hike
- -Colored Canyon hike
- -Back to the camp
- -Enjoying the beach
- -Beach Games
- -Having dinner

اليوم الثاني:

- -تناول وجبة الافطار
- -هايكينج بالوادي الأبيض
- -هايكينج بالوادي الملون
- -التحرك للعودة للكامب
 - -الاستمتاع بالشاطئ
 - -العاب الشاطئ
 - -تناول وجبة العشاء



Third day:

اليوم الثالث:

-Having breakfast.

-تناول وجبة الفطور

-Head to Blue lagoon

-البلو لاجون

-Arrive at the Camp

-الوصول للكامب

-Enjoying the beach

-الاستمتاع بالشاطئ

-Back to Nuweiba

-الرجوع لنويبع

-Having dinner

-تناول العشاء

-Camp fire and Stargazing

-كامب فاير و مراقبة النجوم







Fourth day:

- -Having breakfast
- -Head to Taba
- -Yacht trip (Optional)
- -Salah el Din Citadel
- -Snorkeling stop
- -Back to port
- -Fjord Bay
- -Back to Cairo

اليوم الرابع:

-تناول وجبة الفطور

-التوجه إلى طابا

-رحلة اليخت (اختياري)

-قلعة صلاح الدين

-عمل سنوركلينج

-العودة إلى الميناء

-خلیج فیورد

-العودة إلى القاهرة





الحجز:

عن طريق دفع المبلغ أو 50% من المبلغ والباقي يوم التحرك للرحلة ويتم الدفع عن طريق فودافون كاش على رقمنا 01011727424 ويتم اضافة 2% من المبلغ رسوم الخدمة (أو عن طريق انستا باي 01114409655 - عن طريق الحساب البنكي - عن طريق المقابلة الشخصية في القاهرة حدائق القبة). الحساب البنكي : بنك مصر (2850001000011998) باسم مكتب افينتور

Eg Avventura

سياسة الالغاء والاسترداد :

يتم استرداد مبلغ الحجز المدفوع (سعر الرحلة) بنسبة 10<mark>0% ق</mark>بل ميعاد الرحلة ب ١٥ أيام او أكثر ، و 50% قبل الرحلة من 7 ل 10 أيام ، ول<mark>ا يمكن أي استرداد بعد</mark> ذلك (قبل الرحلة ب 7 أيام حيّ وان كان بعد <mark>الحجز بيوم</mark>)

سنحتاج بعد الحجز صورة بتحويل المبلغ وصورة البطاقة الشخصية لحجز الكامب و التصاريح اللازمة و رقم الواتساب للانضمام لجروب الرحلة

Booking & Payment Methods:

- Through the company's bank account, V- Cash, InstaPay, Face-to-Face with an additional price.
- Booking by paying 50% of the trip price and the rest on the day of the trip, and the payment is through
- V-Cash: on the number 01011727424 and 2% of the amount is added to the service fee i.e.: Transfer the net amount + 2%.
- Bank Account: Banque Misr (2850001000011998) under the name of Eg Avventura Office

Cancellation and Refund Policy:

- 100% of the reservation amount will be refunded 15 days before the trip and 50% 7 days before the trip, after that no refund is possible under any circumstances.
- After booking, we will need a copy of the transferred amount and copies of the ID card to complete the camp reservations and necessary permits, and a WhatsApp number to join the trip group to know the rest of the trip instructions and details.





4 days, 3 nights in camp Starting from price for non-egyptians 220\$

Price Includes

- All transportation by modern and air-conditioned buses.
- Everything mentioned in the program except for optional programs will be with extra fees.
- Half board accomodation for 4 Days 3 nights in triple or quad tint. double tints with extra fees 600 = 8500
- -All meals mentioned in the program.
- -A guide along the trip.

السعر شامل

- جميع الانتقالات بباصات حديثة ومكيفة.
- كل ما تم ذكره في البرنامج عدا البرامج الاختيارية تكون بتكلفة إضافية.
 - -الإقامة لمدة ٤ أيام و ٣ ليالي في غرف ثلاثی او رباعی.

الدبل بتكلفة إضافية ٢٠٠ = ٨٥٠٠ للفرد

- جميع الوجبات المذكوره في البرنامج.
 - Guide طوال وقت الرحلة.

Contact Us

9 01011727424

Q 01114409655

Q 01550505484



Avventura.eg@gmail.com



www.avventuraeg.net











سياسة الأطفال ونقاط التحرك الأساسية :

الرحلة مجانية للأطفال تحت سن 5 سنوات ما عدا الكرسي في الباص يتم توفيره حسب رغبة العميل بسعر 1450.

يوجد خصم 550 لكل طفل من سن 5 : 10 سنوات مع العلم أنه يتم <mark>توفير</mark> البرنامج كامل بعد الخصم.

التحرك الأساسى: من أمام جامع النور في العباسية

التجمع: ١١ مساءً والتحرك ١٢ صباحًا.

(متاح التحرك من الاسكندريــة بتــكلفة إضافيــة 500 ذهــاب وعودة)

Children's Policy and the Main Depature Places:

Children under five years old travel for free except the seat in the bus which is provided according to the customer's desire for 1450 L.E.

There is a discount of 550 per child from the age of 5 to 10 years, knowing that the full program is provided after the discount.

- The leaving point: is in front of Al-Nour Mosque in Abbasiya
- The leaving time: 11 pm and leaving at 12 a.m.

(It is available to leave from Alexandria at an additional cost 500 round trip.)

Contact Us

S 01011727424

© 01114409655

@ 01550505484

Avventura.eg@gmail.com

www.avventuraeg.net

